

Title (en)

A SUPPORT DEVICE FOR A CABLE DRUM OR THE LIKE.

Title (de)

AUFNAHMEVORRICHTUNG FÜR EINE KABELTROMMEL ODER DERGLEICHEN.

Title (fr)

DISPOSITIF DE SUPPORT POUR UNE BOBINE DE CABLE OU AUTRE.

Publication

EP 0051066 A1 19820512 (EN)

Application

EP 81900925 A 19810401

Priority

SE 8002756 A 19800411

Abstract (en)

[origin: WO8102882A1] Said support device comprises a carrying and transporting means (2) for said cable drum (1). According to the invention said drum (1) is stationary mounted freely rotatable around the centre axis (7) thereof on said carrying and transporting means (2), and said carrying and transporting means consists of bars (3a, 3b, 3c) connected to each other forming substantially a parallelepipedical construction, said bars substantially surrounding said drum.

Abstract (fr)

Dispositif de support pour une bobine de cable (1) ou autre. Ce dispositif de support comprend des moyens porteurs et de transport (2) pour la bobine de cable (1). Selon l'invention cette bobine (1) est montee de maniere stationnaire et en rotation libre autour de son axe central (7) sur ses moyens porteurs et de transport (2), lesquels consistent en barres (3a, 3b, 3c) reliees les unes aux autres en formant sensiblement une construction parallelepipedique, ces barres entourant sensiblement la bobine.

IPC 1-7

B65H 49/20; H02G 1/18

IPC 8 full level

B65H 49/32 (2006.01); **B65H 54/54** (2006.01); **B65H 67/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65H 49/32 (2013.01); **B65H 49/328** (2013.01); **B65H 54/54** (2013.01); **B65H 2701/534** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR GB LI SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8102882 A1 19811015; EP 0051066 A1 19820512; JP S57500557 A 19820401; SE 8002756 L 19811012

DOCDB simple family (application)

SE 8100104 W 19810401; EP 81900925 A 19810401; JP 50121081 A 19810401; SE 8002756 A 19800411